
PROTOT(6Z. Nf rrr/2ots
z BesJi Rady ceirry Rybro odbtrtej t' daiu 27 stycznta 2OtS roLu

w Sdt OSp !, Rybnte pod przewodntatwem
pana Andrzeja Xortocktego _ pEe;oddczqcego Rady cDluy

Obrady rozpoczeto o godz. 10:00, zakoiczono o Aodz.77.OO

Stan osobowy Rady - 15 Radnych.

W obradach zgodnie z lista obecnosci uczestniczylo 14 Radnych
Nieobecnym byl Radny Pan Bogdan Wantowski
- lista obecnosci stanowi zalqcznik do protokolu.

Spoza Rady cminy w sesji uczestnic4Tli:

l.Pan Tomasz Wegrzynowski - W6it cminv
2.PaniJolanra Jendrycka - Sekretarz Cminr
3.Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Cminv
4.Pani Magdalena Anczykowska - przewodniczaca Rady powiatu Dzialdowski€go
s.Pan Janusz Kaczmarek - Radny powiatu Dziaidowskieeo
6.Pan Bogdan Kopadski - Radny powiaru Dzialdowskielo
T.Radni Warmiirsko-Mazurskiej lzby Rotniczej -
8.Soltysi lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.
9.Mieszkancj

Ad.1 i 2 Otwarcic sesjl I stwle.dzetie ptlwoDocno6ci obrad.
Obrady. III sesjr Rldy cminy Rybno otwozyl o godz. 10:OO pan Andrzej Xornacki
Przewodniczacy Rady cminy. Powital wszystkich ob;cnych. Nastepnie stwierdzil, ie po
spmwdzeniu listy obecnosci, na sati znajduje sie 14 Radnych, co stan;wi kwomm niezbedne
do podejmowania prawomocnych uchwal.

4d,3. U3talenle porz4dLu obrqd.
Przewodr\icacy pzedstawil porz4dek obrad, kierujac zapytanie o propozycje zmiany
porzqdku obrad.
Nastepnie Przewodniczacy Rady wni6sl o wprowadzenie do porzadku obrad nastepujecych

- jako pkt 8, przedstawienie przez pana Szymona Standarskiego koncepcji prowadzenia
Punktu Informacji Turystycznej w cminie Rybno,
- Jalo pkt 9, wystApienie Pana Jana Rozentalskiego,
-jal(o pkt 10 podjecie uchwal w nastqpujacych sprawach - dod€nie:
pkt 10) wyrazenie zgody na sprzedaz nieruchomosci w drodze bezptzetargowq,
pkt ll) ]wyra2efie zgody na sprzeda, nieruchomosci w drodze be"pr"etarguoo.j.
pkt 12) prz.dluaenia czasu obowiaz,'wania dotychczaso{,ych taryl za zbioroie zaopalrzenie
w wode i zbiorowe odprcwadzanie Sciek6w na terenie Gminv Rvbno.
pkt I3l powolania doraznej komrsJj Rady Cminy Rybno.

Wigcej urriosk6w w sprawie zmiany porzadku obrad nie wniesiono.

Nastepnie Pan Andrzej Komacki - przewodllicz4cy Rady poddal pod glosowanie porzadek
obradi
Rada callty w glosowadu jarnym na u3tawowy sklad Rady lS Radttych w obec|toscl
11 Raday+, Jedaogloille 14 glosaol ,,2a, przyjgla porzqdek obrarlIII sesjt Rady ctntry, kt6ry po otwarciu sesji, stwierdzeniu praw;ocnosci obrad i
prz,edstawienju pov.adku obrad jesr nasrepujqcyl

4. Przyjecle Drctokolu z II .esji Rady cmtny Rybao,
5. Spralrozda e z dzlalelno6cl mledzlrsednej W6Jta GElay Rybno.



6.Wreczenlo Uedalu Za Zaslugt dta Obrornor8cl
Kom€ndy Uzupclnled w Ostr6dzle.

Kreju przez Kotaetralarta WoJskowej

T.Wy8tqptenie Senatora Rp pala Stanlslawe corczycy.
8.Pfle&taslente przez Pata SzyEoaa StandarsLlcgo koncepcjt prowadzerla pur.ktu
InfoinacJl TtrrlBtyczteJ s cmhie Rybno
g.Wyst4plenle Pa,ta ataB. Rozertekklego.
lO. Podjecle uchwsl w rastepuJ4cych sprawach:
1)rryrazenie zgody na wyodrebnienie w budiecie gminy Srodk6w stanowi4cych fundusz
solecki,
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na tata 2OtS 2O2O,
3) zmian w budzecie Gminy Rybno na 2015 rok,
4l ]'{r'raif'nia zgody na spzedaZ nieruchomo6ci w drodze bezprzetargowej,
5) q,Tazenia zgody na sprzeda; nieruchomosci w drodze bezprzetargowej,
6) prz€kazania cz€Sci mienia komunalnego solectrru Debiei,
7) zmiany Regulamin! utrzymania czystosci i porzqdku na terenie cminy Rybno,
8) przyjecia sprawozdania z realizacji prcgramu usuwania wyrob 6w zawier44cydn a2,best z
tercnu Gminy Rybno,
9) wyznaczenia dodatkowego pzedstawiciela Gminy do Zgromadzenia Ekologicznego
Zwia&ku Gmin,,Dzialdowsz.r:zyzna",
10) wyrazenie zgody na sprzeda, niemchomosci w drodze bezprzetargowej,
l1) \rf,Tazenie zgody na sprz€daz nieruchomosci w drodze bezprzetargowej,
12) 

-przedlvzenia czasu obowiaa/wania dotychczasowych taryi za zbiirowi zaopatrzenre w
wode i zbiorcwe odprcwadzanie Sciek6w na terenie cminv Rvbno.
l3l powolania doraZnej komisjr Rady Cminy Rybno.
l l.Wolne *rlioaLl I zepJZtanla,
12.ZaElnlecte ob"ad.

4d.4. Prryject€ protoLolu z U se3jl R.dy cmtay Rybno.

Przewodniczacy Rady zwr6cil sie do Rady o zabmnie glosu w spravrie protokolu z II sesji
Rady Gminy.
Uwag do protokolu nie wniesiono. Pan Andzej Kornacki - przewodnicz4cy Rady poddal pod
glosowanie protok6l z 1l sesji Rady cminy:
lfdr gnlly w glosowanlu jawnym na ustawowy sklsd Rady t5 Raahych w obecrrc€cl
14 Radrych, glosa'nl:

- O -,,przeclv"
- O - ,,sstrzyEuJqcych sle,
protok6l r II sesJt Redy cmtny przyjeta.

Ad,s. Sprawozrlonie z dztalahosct rEledzysesyjreJ W6Jtr Cmtny Rybao.

Ptzewodniczqcy Rady - Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sie do W6jta cminy o pEedstawienie
Radzie sprawozdania z dzialalnosci miqdzysesyjnej.

!!i! lminy Pan Tomasz WpgrzJ'nowski przedstawil Radzie sprawozdanie miedzysesine z
dzialalnosci W6jta cminy Rybno za okres od 3t grudnia 20t4 r. do dnia 27 stycznia 2Ol5 r.
Sprawozdanie stanowi zalacznik do niniejszego protokolu.
Glos w sprawie sprawozdania zajeli:
R.dDy - Pa! Ptotr Rydel zapytal :,,ile kosztuje i kto jest wydawca gazety?"
y6jt GEFy - Pe! ToEas, Wtgrzyaowskl wyjasnil: ,,rydawca gazety jest cmina Rybno.
Koszt wydania to 2 000,0021."
Wipcej pytair nie wniesiono.

Ad.6.qlr€crenle Medalu Za Zaslugl dle Obronnoici Ntaju przez Komendanta Wojskowcj
Kome[dy Uzup€lnlei w Ostr6dzle,



Medalem Za Zaslugi dla Obronnosci Kr4u odznaczony zostal pan Waclaw Karczewski zRybna- Medal 
-wraczyl 

obecny na sesji ppik. Adam e^"!t X"-."a."i mi"kowej komendyUzupelnieli w Ostr6dzie.

Ad.?.Wystqpte|rie SeDatom Rp pana Stanlslawa Corcr,-Jrcy.

Obecny na sesji Senator Rp pan Stanislawa cotczyca zaprezontowal zasady funkcjonowaniafunduszu soleckiego.
Po przentacji Przeuodniczacy Rady orworzyl dlskusjq:
u{os w oyst{usjt zaorall:
So-lty. wsl Rybno-Pa! Herryk Wl6niewskt ,,chciatbym sie odnie66 do kwoty przypadajqcejz funduszu soleckiego w przeliczeniu na jednego mteszkanca. W przypadku *'"i nlt"Jkwota ta bedzie nieadelrwatna do itosci._mieszkaiicow. Co 

"rolte, "'tfGis nyUrro -ogt.pozyskaa wiecej picniqdzy, czy jesl mozliwosi podzialu wsi ,,a d*a'sol..n^,a.1 Wd.cza"prenraoze tez bytyoy wteksze."
SerEtor RP - Pan St{ltataw corczyca wyjainil: ,,w tym przypadku liczytby na efektmnoinikowy,,chociaz podzial wsi jest moZliwy na awa sotec-twa, moZna w6wlzas wyoarqbni6
dwa zadania."
Soltya. wat Rybno-pan Herryl WtgldewsLl: ,,pan W6jt dobrze wie, Ze iestem zapomnozeniem Srodk6w z funduszu, Zeby nie przeznaczae tego na drobne inwestycje. Jeieli

vries pozl7ska dofinansowanie, czy cmina uzyska dofinarsowtie od parlstwa."
ScDator RP - Pan stentstraw Gorczyca wyJaSalt ,,otrzyma takie dofinansowanie, kt6re
liczone jest w aspekcie globalnym."
RadEy.Po*latu Dztaldotraklego - peE Janusz NeczDarek: ,,czy fundusz sotecki mozna
zamienid na fundusz powiemiczy"?
Senator RP - Pa! Stadslew corczyca wJrja6nll: ,,ustawa o fundusz soleckim niep%widuje takiej mozliwosci. Zadania muszq bye zbieirne z zdan:rarrli wlasnymi gminy. Wfunduszu soleckim chodzi o to, aby dac te pieni4dze i uaktywnic spoteczenstwo. Wprz,lcadku Pana propoz] cji nie rna tego elementu-.
Radny Posletu Dzlaldowsklcgo - pa|t Janusz KaczmareL: ,,mamy te wlasne preniadz€ ,rcbimy to_ co zaplanowati6my, baza dochodowa rosnie. Jedynym rozwi-qzaniem jesi pomnozy6
te pieniqdze."
Se|tator RP - Par Stadslaw Gosczyca vyja6ttll,, rozumie pana idea. Zap\,.tam Ministerstw
Finans6w , jak mo2na do tego podej66, bo io sq pieniadze w czqsci prz€k;;an e z bvdLet\)
centralnego. Zapytam, czy Pana inicjatl,wa moglaby by6 zrealizowani.,
Radna - ?aat Agnieszta Wysocke: ,, czy jest moZtiwose, jeZeli solectwo zrezygn\je wdanym roku ze swoich pieniedzy na rzecz innego solectwa d otzyma zwrot od tej wsi w
kolejnym rcku?"
Settator RP - Pan Stenlslaw Gorczyca w5{a6nll ,jest mozliwos6. Tylko wtedy nalezy
rozwairye. jakie{ wsp6lne przedsiewziecie nakierowane w danej miej'scowoscr, ate nie
rezygnacje z tych Srodk6w.'

rydny - _Par! Plotr Rydel: ,,czy jest mozliwo66 pisania wniosk6w nie tylko przez mde
solecka, ale przez grupa 15 mieszkanc6w? Czy s4 rr'o2liwe zmiany organizacji pracy?"
Seretor RP - PaD Sterfslas corczyca wyja6nft ,,sq -"zti-J zmiany, tylko nalezy
poinformowa6 w6jta i przez grupe 15 os6b danei wsi teL.; " '

Redry - Pat ?totr curglelenrlcz : ,,w momencie, kiedy ustawodawca w?rowadzal ustawe
dlaczego nie daliscie tych pierriadzy z budzetu centralnego, tylko z budzetu gminy? MaInjeszcze_prcSbc, mo2e Pan Senator zajalby sie sprawq-ot6Z park Narodowy blokuje inwestycje,
szczeg6lfie budowlane na terenie Gminy Rybno. Na przyklad na Siodku nybna mlmyjeziorko, 1O0 m od tego jeziorka nie mo2na budowai. *oblem jest r6v"nie2 z definicja
.zbiomika wodnego", bo ktos wykopal staw, a oni interpretujq to ba;dz! szczegolowo."
Serator RP - Par Stanlslaw corczyce wyja6r : ,,byla taka inicjatfva, aby;naleA srodkiw budZecie paristwa. Ostatecznie bytaby to zbyt rysoka kwota. W 

-zatnian'za 
to udalo si9wynegocjowai dofinansowanie do tego funduszu soleckiego. Bardzo wielu w6jt6w podeszlo

Kryrycznle clo rego tunduszu, bo to zabiera im trochs pieniedzy. Bo po to kumuluje si9
pieniadze w.budze€ie gminy na inwestycje, kt6rajest w danym momenciJ potrzebna dli calejgminy. Co do Park6w Krajobrazowych - to nie dotyczy to ayko park6w. .io jest zarzadzenie
wojewody. To jest decyzja troche asekuracyjna, bo tepiej zalo,qla, ie inwestycja lOOm od
brzegu jeziora mniej 

"anieczyszcza 
jezioro, 

^12 
inwestycja 50mod j;ziora."



Pan Stanislaw Nowakowski:,, chciialbym wykorzystaa pana autorytet w tak wazneJ sprawie,Jar sensownos6 integrowania tych solectw, 2e ta jednostkA pom;cniczq nie jest sol."t o, .
Jest niq emina.'
Senetor RP - Par StaElslaw corczyca wyJa6El|: ,,w6jt musi mie6 zadowolone solectwo,Zeby byl w6jtem. powia?atem to z zal
pomagaa gminie, czy gmirl" 

"ot."t-.,]Xde 
Po-ocniczosci Kto ma pomaga6' czry solectwo ma

Redny - Pen Plotr Rydct ,,w kt6rych krqiach Europy funkcjonuje fundusz solecki?,soutor Rp - pan stetrtstew corczyca wyJa5rri",,"";;; ;;;#;prost, ze to sa
:1*]Iri-:.*:5n, bowiem_kazdy_kraj ma swoja, inna strukture samozadowq.-rrorty. 

.s.t_EyDno -.paa Hontyk Wt6''tews&fi ,iesli wies otrzyma te Srodki, czy solectwolnoZe zloiye dwa wnioski? W terminje.do 30. wrzesnia ,ratezy 
".ytorrac, 

s\r/o.je idania, czymogfjako_soltys pozostawid ja kie6 Srodki na drobne remonty?"- "
Senator RP - Pa|l Stadslaw Gorczvca wyja6''l!: ,, mo2e pin zlo2ry6 dwa wnioski, moze pan6wnie2 zawiesid te Srodki "
W6jt. cminy 

-- 
lan Tomasz Wegrzynowski zwr6cit sie do prezesa Zarzadu Wojew6dzkiegoFundr.rszu Ochrony Srodowiska: ,,czy Wojew6dzki r""a,l", O"iirorry S.oao*i"LwspdlpracuJe z solect$ami. czy sa skladane lakiid wnioskr orzez sot..,*r; 

-
Prez::. ?ar?qll.Woigw6dzktego Funduszu- Ochrory srodowlske _ nan eaam xtzySt6w:,,w Wojew6dzkim Funduszu Ochrony SrodowisL od 3 tat fr_,rrt 

"jorr,r.j" 
rrr.ra,r",tzw.,,milco$ant6w". Nab6r wyiosk6w jest ciagly. W tych programach Jproszczona;estprocedura. Zjednej strony macie Pafstwo naucz5r6 sig r{pelnia6-wnioski, a z drugiej stronyZeby .integrowad te spoleczno66. Jestesmy fundusze; ochrony Srodowska, wi€c we

Y:?:*::.1,T.Y."1.:l:.-?i11tv i:P:\'ochronv srodowiska "p ;; ;*;;;. zb,orn,ka irp
L1",j:1-T] :{ I ekoro8czne.. w rej chwiti sktadane sa wTioski na ferie zimowe dta dzieii,rysrac zfotych przy zerory'r' udziale wlasnym. Nie jest ro skomplikowane.

:,::llz-l]]:il programy wodoci4gowanie i karlatizowanie'. przygotowujemy sie dormansowanra przyctomowych oczyszczalni Sciekow w ramach gminnych program6w. Nowaperspekt]'wa to nowe myslenie o ochronie SrodowLska prni pryi^ut'rn rgri. Wsp6tnieGmina moze realizowa6 projekt budo\ry instalacji pro to"""-i,ri,.ti"J. W chwili obecnejtrwaja praca na ustawa o odnawialnych i6diach eneigri. Zgodnie z wni;io;q poprawkajest
tam cena€warantowana za sprzedana energie pro konsumincke, ktora pr"rz naibli2szelata
kosztowa6 mialaby 0,75gr, w zaleiarosci od skad pochodzi. fo l."t toiy*i"" rozwi€Izanie.
Prosza spojrzei na wasze budynku uzytecznosci publicznej, f.tOr. rnorrr". luta; etet<6.w.nie
zmodemizowad. Od 1 lutego wprowadzamy program doraditwa energ.tycznego. Ci doradcyprzyjadq do was i przeprowadzq szkolenia."

3::-"d*"rs:y Y9y -. Pan AndrreJ XorDacLL ,, wspomnial pan o tych mozliwo6ciach, dokiedy mozna skladaa wnioski.'
Pre?€: ?arzalu_trtoJgs6dzkiego Funduszu Och.rony Srodolpts&a _ par AdaD Krzy6k6w:
,,nab6r jest ciagly, kiedy bedzie trz.ba.wowczas bgdzremy dawai pieni;t;. Uczymy w tenspos6b wypelniania wniosk6w. Do konca tego miesiqca"przyjmuj'emy fiioski na otiektyedukacji ekologicznej np. dofinansowania sat it"togicr"y.f!, m"Z.r. ,Arrao*.e *i.tg itp."
Y+:. - _Pard. 

Agrleszka Wysocla: ,,otrzymaliSrny od Cminy dzialke na tercnie parku.
ChcielibySmy_ja zagospodarowai, pozyskai wieksze pi""iaa"i. Ciii 

-.ti*i 
wniosek i wiakim czasie?"

itezes Zarzadu wojew6dzll€go Fulduszu Ochroay grodowleke - pa! Adatd l(rzyat6wl
:*^ :l_":, styczYlia. odbieraJny_..:'Tlio:ki T9 -,.,"i bye p-]i.tt w Jresie edukacji
eKologrcznej. Irzeba Jasno okreslic c€le ekologiczne. W rym wypadku jesl mozliwa dopozyskania kwota do 50 oo0,00zl. We wniosku musi byi wskizane, I taka edukacjaekologiczna bedzie si€ odb),wala, Ze dzieci bed4 mialy np. ekologiczny pi zabaw.f:rzeba
czytaC te Fograny, kt6re sa dostepne na naszei stronie., 

_

Wiqcej pltari nie wniesiono.

O godz.l2:Oo 
._Prze\sodnicz4cy Rady zarzadzit Ioriti';l.pv.erwe. po przerwie o g6dz. t2:25Rada plzystqpila do kolejnego punktu porz€dku obrad.

Ad.8.PEed€taEteate przez parla SzyEona StandaEklcgo Loncepcji prowadrenla
PuIAtu Infoioacjl ftrystycztlej w cmirle Rybno.



Pan Srymon Standarski zaprezentowal koncepcja utworzenia punktu tnlormacjiTt rystycznej w Rybnie. przedstawit sposoby i -.ti,at *"r".i"t-rinei iromocli, rtora wznaczny spos6b p*yczyni sie do irzbudzenia zainteresowania walorami przj.toonrczymi i nietylko naszej cminy.

rytari nie wniesiono.

Ad.g.WFtqpleric pasa JaDa RozeatalsLlego.

W 
^Niqzk\r 

z Ern, 2e Pan Jan Rozentalski nie przybyl na sesje, przewodnrczqcy Rady udzielilglos! PEewodniczqcemu Zarzqdu Ekologicznego Zwiazku dmin ,,Dzialdow;zczyz a" pa uKazimierzowi Kordeckiemu.
P-ar' Kazi'n.ierz Kordecki przedstaw.il zasadnicze kwestie odnoszqce sra cto zasadfunkcjonowania Ekolog1cznego ZwiaSku Gmin,,Dzrald,owszczyzr.;. 

.'-**- -
Po prezenracji Ppewodniczqcy Rady otworzyt dtskusje. w ktOiej gios zaUrati:Soltys w_.1 Rybno_- pan nenryt Wienbwsktt ,dd;kiie Zwie&;owi o ,_r."gr_rto*o.rr" *p..*ywywozu smieci od letnik6w. Jak skladowad drobny i rviikszych rozmiar6w fii oraz papg?"Pa[ Kazlmlerz 

-Kordecki wyJr6n t ,,papa jest'odpade; niefezpieczny'm i powinna lyewy'rvozona. na_ skladowiska do tego przeznaczone. Takie sklad;wisko lei w okolicachlJslrooy..Jezerr sa przypadkr posiadania niewietkiej ilosci papy w porozumieniu z panem

-o-:lL'!-'.:-.t:: ,:rywq do p*v.jrcia na sktadowisko. ii#'v, {to'. l'.i"o,a -u.tyremonrowo-budowtane musza skladowad te ilosci papy do insialacji do tegoprz€zrraczofiych.
JeZeli chodzi o gr.uz o mala ilos6 tego odpadu
100kg przJ,mujemy nieodptatnie ia bieZ4co.
odbierany.

mozna wrzuci6 do odpad6w zmieszanvch. Do
Po wyZej l00kg powinien by6 kontener r

Radry - Paa qlelderler Reszla:,, co do stawek za odbi6r Smieci,byla rfrowa, Ze jak ZakJadsie zmodemizuje to ceny zostanq obndone. A tym czasem _u_y 1.Ar," z naJry,szyclstawek. Co siS dzieje z surowcami wLdm\ mr?.
Pa|t NqziElerz Nordeckl EJda€dl ,, siawki pozostaj4 na tym samym poziomre. W zamianza to 

^Niekszyliimy 
czestotliwosi odbioru. Jeit proUtim w io"t""i ,.f.gfoS"i w oplatach za

:9.1"9I w lej. chwiri mieszkancy zalesaj4 I 2oo 000.oozt. zwrocilem 
"ie 

io 
",rnorzeao* orerunoacJq zalegtoscr przypisanych poszczeg6lnym gminom. Stawki nie s4 naJwyzsze wnaszym wojew6dztwie_ W tej chwiti Ministerctwo i WFOS nie doloit ztot6wki, jeZeli stawkajest po nizej 10zl na mieszkarica. Wszystkle te stawki sa stawkami zawr,2onymi w stosunkugo \oyt61t,. Dokon)'walismy analizl jakie jesr zagospodarowani" ;J;;". r koszt6w.rrzeosrawrmy ro nowemu ZarzTdowj, jezeli_ post€nowi inaczej w sytuacji jaka jest zzaleglosciami... Na dziei dzisiejszy zalegloSci sciqgamy. N. L"""i." roku zostaloprzygotowanych-.6 00o.0o-_tytuldw wl/konawczych. Za irzy'miesl4ce kwestia ta zostanieprzeKazana do Urzectow Skarbo\rlch. cmina Rybno nie jest najwiqkszym dlu2nikiem. Tenalezno6ci wplacacie w kasie banku.- Chcieli6my atyScie wptacait r/ Lsie grniny, ate

::f::^T. *lt^|=?lo:lll ilaczel. Nie chciary sie-zsod^e'ILa to pomimo, irc zramaryucnware zgromadzinra Zwiazku. Za prowadzenie kas placimy wszysrkim gminom wstosunku do ilosci mieszkaic6w."
Radtty - Pa!! WaldeEar Reszla: ,, wspomnial pan o duzej ilosci dluznik6w, mialem takiproblem, urodzilo mi sia dziecko, czy rilam z nie ptacii? Zadzwofiitem do
:P7?:!::,:Ta!! . pan i. powiedziara, ze tojest najwiekszy proa,l.""is_i."i. wyjasn a tez,
ze Jezef nte zaptace z€ dziecko od dnra narodzin. ro komornik zajmie moje wynagrodzenre. A
lan iowl, T nG tozecie wyegzekwowac. tnne gminy placa mni.j ," "aUi*.ip.ao*."3"*3:i?l:^" I-'-11-'iY wvjq6'"t|. ,,zwiekszo;a zosiala czqstoiliwose oitioru. zwiekszyrasls rowntez osc w).\r/ozonego popioiu.. "
Ploj:. -Ydny - Pan Kertriisli,, t 2OO O0O,OOzl niezaplaconych nateznosrcr. paistwo
zrobili6cie_ pot€iine inwestycje: nowe schronisko, lirri. t .ir"ofogi"r";. Na pewno
!1?:!yl'-s:ig 6rcdki. Mysle, ze jest z czego obniie cene odUtoru slmieci. Bo jezeli jest| 2OO OOO-,OOZ| zategtosci, jakas firma wygral^ przetarg-co oznacza, ,e rlroana obrriiAe ko;dy
:d9ioru. My zas.placimy caly czas takq wysokq staw:kp. Mialem b.rv:.*-""S. otrzymae od
::,:yilp"ili:.rl: za niezaptacone smieci. okazaro siq jednak, i za zaptacone, ro w
:"]:g:y":l T"", br.ad. 

.przy okazji doriczone zostaiy koszry upomnienia w wysokosci I2zl.Lzy ro sa az larc wysokre koszty wyslania upomnienia do kogos ldo nie zaplacil?"



*:^,!:t-I: Xordectt wj'Ja6!ll:,,nie moz€my umorzy6 ani anulowac zalegtosci.
.:.I_T::::,l.|:'T,l':1,?. :ryik^ _z .przepis6w. prawa. wskaaMarem pmcownikom; abywcz€snteJ ozwonttt (to dtuznikow, Tojest normalna procedura,-
Radna - Panl Agate6zta Wysocka: ,, dtaczego do iej pory Rybno mialo w],w62 d\r,ulsotny zate sam4 cene? M6u.il pan, Ze uczulal pracownik6w, tby'wczesniej aooroiiti ao naa, Utarzyzalegajq z oplarami otrzymalam juz tzy upomnienia i nikt do mnie nie zadzwonil. sam p€n
*re. ze nle ooDlerano ode mnie odpadow. Zaslaniacie sie, zp jezeli od kogos nie sq odbierane-Jil',::-:,- 

li: praci.. 
"Ale 

jezeti wykonalam rerefon do pani do ..Dztardowszczyzny"...rrzemlra Fanl odebrata teletbn i m6wie, ze juz od trzech miesiecy nie mam odbieranych
:.':,Y91-,\:. j:. :mieci 

zaczynajq.j\z brzydko pachna6. ro *O*"r*" ot."y_ur.* oa t..i
i^1.1,^..?Lp-._ylY: ?:.bl J: 

"o^bi: 
umyta _i nie beda smierdziec. zdaje mi sre. ze Jesr roieKcewazenre drugrej osoby. Dobrze, Ze Zwiaek zaja] sie lernikami. Mysle. Ze Zwiqzek moieobnly6 koszty wlwozu Smieci. Macie wysokie koszly. JesteScie niesprawiealwr_t<yOno za t9sama cenc mialo w].w62 dwukrotny."

11 .k:tplut,. Xordecki syJ;6n : ,,przepraszam za te osobe. Sp6tka EKO_TRANSwlelokrotnle udaelats instrukcji kierowcom, jak majA postqpowa6 zeby nie narusza6 d6brosotistych klient6w. Maj4 klient6w szanowa6. Zwiazik ineaiat;zuje te 
"stawki. 

No\ry Zarzqd
l:9-.]11.--"1.::,y.1., ychwab . co do Rybna. to zsromadzenie Zwraziu poJ siinq presjq jar4\r,Jearr pan woJt Lrgman. wtasnie wtedy w stosunku do Rybna podkreslajsc, Ze-jest tomiejscowos6 turystycn\a itd. Zgrornadzenie Zwiazku uleglo tej srrg""tii i -i..y""o*ose XyUromialo d*'ukrotny \iyw6z ."
Radly Plwlatu Dzletdowskicgo - pan Bogdat NoparisLl ,, chcialem wr6cia do odpad6w
wielkogab€rytowych, mialem zgloszenia, 2e jiden z mieszkafic6w nalleit karike, a:eszcze nieodebrali. Mieszkaricy mieli zastEeienia co do pzetargu. Zblizal sie koniec roku, a nie bylojesz.ze informacji, kto ma \rywozi6. lta przysztoSe proslg o wczesniejsze informacje."
Pen Kazlmlerz Kordectl sJda6n t ,, odpady wielkogabarytowe rai na kwartat powinny byiodbier€ne. Osoba, kt6ra ma do odstawienia jakiekoiwiek przedmiory, powinna je wysiawi6
l--=1 ry::"la:.W. "pgc)4ikacji iest z€prs. ze w zalernoSci od tego it"'zosranre wf srawionych
worKow ze smreciamr, tyle nalezy zostawii work6w pustych. Firma ,,UNIMAX" za bra* wt€rminie dostarczonych harmonogram6w poniesie finansowe kary. Koiejna rzacz to taka, 2e
dostarczyla nam do akceptacji inne njZ te, kt6re mstaly zamiesiczote na stronie Zwiqzku.
,,KOMA" jako pod$,ykonawca dostarczyla inne harmonogramy. Je2eli Wdq zgloszenia
dotyczqce bral<u odbioru odpad6w bedzie ponosila karv."
Radry. -!an Plotr RydeL ,,czy firma, ktOra przystipu.le do prz€targu musi pzedstaw.ii
wymogi.jakie powinna sp_etniai? Czy w scfrroniitu se-diejsca dta malych zfierzqt, czy dlazwrerzqt gospodarskich? Jak zakoncz) I sie bitans za 2O l4 rok?"
la.r Kazirolerl Kordecki tryjs€nll ,, jetElj chodzi o bilans to jeszcze sie nie zakoiczyl.
:9lro1sl: fulkcJoluje tylko dla malych ps6w. co do proceduq p.".r";;;".J ro Jesr ona
nrekorzystna dla ogaszajacego przetarg. przystepujacy do przetargu dekliruje, Ze posiada
odpowiedni sprzpt i ludzi. Na dzief przetargu nie mo2e ponosi-6 koszt6w zakupionego
sprzetu, bo. jak przegra przetarg to co z tym zrobi? Na dzien podpisania umorry maprz.edloitye,2e posiada taki sprzet i zasoby ludzkie.'
Soltys. t'sl. Rybtro : pan Hcnryk wl€niewskl: ,, odnosnie work6w, to obecna tirma niezostawia odpowiedniej i1o6ci work6w. Czy do workow przeznaczoiych na papier morna
wlo:?c szkio. czy zostana takre worki odebrane?-
Kordecll c/yja6nll: .,moZna rak posrqpic, Smieci zosrana odebrane."
Pan Toma3z Bleleckl: ,.czy eternir more b\c odbieranv?"
Pa.|1 llazl|olerz Xordeckl tryja6|tl* ,,azbest jest odpadem niebezpiecznym. U nas nie ma
skladowiska_ na odp_ady. niebezpieczne Jak azbest. M;Ze zostai skiirowany na nstalacje na
terenie Ostr6dy. Wykaz instalacjij€st dostepny w Starostwie powiatowvm."-

Wiqcej pytari nie wniesiono.

O go&.14:00 Przewodnicz4(A Rady zarzqdzil lOmin.pnerwe. po przerwie o godz. t4:15 Radaprzystapila do kolejnego punktu porzadku obrad.



Ad.lO. Po4tecte uchwal * nastepqtqcych .pnwach:

Prz€wodniczacy Rady otworzyl dyskusje na prcjektem uchwaly.
Glos w dyskusji zabrali:
Radny - Parl Plotr Rydel opowiedzial sig za funduszem soleckim. Obiasnil iaL takie Srodkiwy}orzysr]'wane sa w innych kraja.h europejskich.
W6Jt cefury - ?an Tomasz WegrzynopsLl przekon},wal, :te fundusz solecki wywodzi siq zpolskiej tradvcii.
Radny - Pan Mariaa cratrlcat ,, jako rady juz czwaitej kadencil nigdv nie bvlem za
wf'odrqbnieniem rlch 6rodkdw. Jednakte dirsiejsze wystqpienie can"at"r'utJ.", *.-.";"^
dyskusja- na_ Komisji przekonaty mnie do tego. Trzebalednak podkre6li6, i2;uza
odpowiedzialnosc spadnie na soltysow..
Radty - Pall Plotr curgleletrlcz: ,, chcialby aby obecni tu soltysi wymzili sig na remarfunduszu,"

Y:3-*.::1,^t jednoglosnie, po4,tlwnie odniesti sic do funduszu sotechego. wszyscy
soJtysr stoja na stanowisku. ie pomimo mozli\rych trudno6ci jednak przysluzy' siq
mieszkaricom wsi

rydiq - kl Jar Fafiiskt: ,, jako mdny poprzednich kadencji nie bylem za funduszem
soleckim, ale gotowosi mieszkaric6w do podijmowania inicjai5ar na rzecz rozwoJu wsi
okaz€}y sie zlotlm Srodkiem."

Radne - Pa|tl AgDtcszka WFocka wymzila swoje zadowoleni, Ze dzisiaj wszyscy radni sazwolennikami funduszu, soltysi rdwnieZ.

Wlceprrewod,'lcrqcy Rady - paD Deriusz Tara: ,,uczestniczylem w kilku zebraniach
wyborczych na soltys6w. cminna gazetka zrobila swoje. Ni;dy nie widzialem taldej
frekwencji na zebraniach to Swiadczy o tym, ze ten funduszlest j"I.rrt potrr"b.ry.

Radry Poviatu DzlaldowsLtego-pan Bogdan ltope,Astt ,,gdy bytem radnym nie mi€lem
mo:iliwosci pzeglosowania uchwaly."

Radny - Pan Ptotr K.mtislt-,,panie Soltysie Rybna, jak ma pan 33 0002I i prawie 3 tys.
mieszkaf)c6rr i jeZeli mieszkancy Rybna pzyjd4 i wezmq w rece lopar, to ta inwestycja
badzie miala wartosi pracy spolecznej- Tylko mam nadziejg, ite miesztafrcy fattycznie
?rzyjdq,..a nie zaplaci siq innym za wykonanie pracy. Bo !r. innych miejscowosciach NIK
inny, tylko mieszkaricy pracuja.,

Soltys wsl Rybto-Patr Herrjrk trri6nlessLft,,z tego co mi wiadomo, to nikt nie bedzie za nicplaci6'.

Radny -Paa Piotr curglelewicz: ,,par Wisniewski to naprawde typ prawctziwego
spolecznika, ktory bardzo duZo zrobil dla naszej miejscowosci-.

Radty - Pan Walderrar Reszks: ,,chcialby tah, jak wspominal radny piotr, atty mieszkaricy
llL': !.^*Iti podobnie jak w innych miejscowosciaih. Nie twierize, ze pan nre pracuJe.
Jest ran.osooa, ktora w_szystkiego dopilnuje. pan m6wilo Tuczkach, czy ta miejscowoS6
cokolwek 

_ 
otrzymala? Jest pan soltysem drugiej kadencji, czy inteiesowalo pana, czr! winnych miejscowosciach np.w Debieniu,crqdach itd. byL coi zrobione? przez caty czas

slyszeli6my tylko o kanatizacji i wodociqgach. Rybno otrzymuje wszystko z urzedy, macie
boisko, calq infrastrukture, a inne wsie co posadajA?"

SoltJE wst Rybno-Psn Honryk minlessLl:, jestem soltysem Rybna, a inne mreJscowosci
mnie nie interesujq".



Wiacej p-ytai nie wniesiono, wobec czego.przewodniczqcy Rady zamkn4l dyskusje. Nastapnieodczytal projekt uchwaly i poddal pod grosowanle.

Rada Groiry w glosowerdu Jsw.y'o ne ustewowy sllarl Rady rs Radrych w obecloscr14 Radnycb, Jednoglosnie glosaml:

- O - ,,przeclw"
- O - ,,wstrzJrmujqcych sie,
podJela uchwale Nr IU/ 161 15 w spsevle r'Jrtaiede zgoaly tra wyodrgbderie w budreclcgbiay 6rodt6w staroriqcych funiusz soleckl
Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

ITzf,yog.ni:zssj Rady poprosit o w),jasnienia Skarbnik Cminy.
Skarbnik Cminj - Pani Zdzislawa l(anicz \\skazala ii:

W- dniu 27 stycznia 2015 roku dokonano z-rniany dochod6w i q,ydatk6w
2015 roku.

Dochody
Dochody gminy Rybno w roku 2olszwiqkszonoo kwote
i po zmianie wynoszq 23 423 023,92 zt.

trtydetkt

154 523,97 zl

Wydatki gminy Rybno w rcku 2olszwiekszono
i po zmianie wynosz4 24 t33 523,97?,1.

o kwot€ 158 523,97 zl

Plzychody
Inne Zr6dla (wolne Srodki)nie ulegly zmianie i wynosza I 244 1OO,OO zlotych.

Rozchody
Rozchody $f,noszql O34 4OO,OO zt,

- - splata poityczek z W FOS w \rysokosci 3S9 40O,OO zt.
- splata kredyt6w w wysoko6ci6T5 OOO,OO zl.

Ffuunsowanle dcllcytu I prz€zneczenle radwvikl
DeficJt budzetu w r,lysokosci 710-500,00 'zI oraz planowana splata rat kredyt6wj..|",,?:i.f *., *-k"s.i I 0_31 _4gglo9 zr zosLanie p"xryr" p.ry"r,.ai-i -z 

rnnlcn zroael
twomych srodkowj w wysokosci I 744 900,00 zt.

fwota dlugu
Kwota \*-!kazana jako dlug na koniec 2OtS roku jest wynikiem dzialania: dlug
l|:fT-9.11:-s:_::k! 

+,zaciasany dtus w 2ots roku - splata arugu w 201s ior.". w poa,qii
ret nre uwzglednra srf dtugu zwiazk6w do kt6rych nalezy grnina.

Planowana kwota dlugu na koniec 20l5 roku wynosi 2 97S 163.21 zl.

T1,:1r':1u:{ ".9, 
otworzyl dyskusje na projektem uchwaly. wobec braku pytai zamknal

oysKusJq. l.o octczJtanru projektu uchwalv poddaJ go pod glosowanie.

l?t' gErn_y : glosgwartu Ja'ny'n na ustawo$y skrart Rrdy ts Raahych w obecrosct14 Radnych, Jednoglosnle glosamli
-l4 -,,2 ",
- O - ,,przecle"
- O - ,,watrzyDuJqcych slf,'



podJeh ucheale l{r lU/ l7/ 15 w sprawte zmta[y Wtclol€tllej ptogaozy Flnarsowej
Gmlny Rybno na lata 2O15-2O2O,
Uchwala st€nowi zal4cznik do protokolu.

3l zmla|t w budZecle G'ni|lv Rvbno na 2015 rok

Przewodniczacy Rady poprosil o wyjasnienia Skarbnik cminy.
Skarbnik Gminy - Pani Zdzislawa Kanicz wskazala, i2: w dniu 2? styczlia 2OlS rcku
wprcwadza sie zmiany nastepuj4co:

Dzlal OlO Rolalctri'o I lowiecfiro
Zadanie inwestycyjne pn.,Rozbudowa wodociagu wiejskiego w miejscowosci Rybno,
Hartowiec i Trltsz.ztlny" otrzlTnuje nowe brzmienie o nazwie:,Rozbudowa wodociagu
wiejskiego w miejscowosci Rybno, Hartowiec, Truszczyny i prusy".
Dzt l 600 Tralsport I lqczno66
Zwiaksza sie \rydatki majatkowe og6lem w wysokosci 69 OO0,OO zl, w Em nowe zadania
inwestycyjne pn. I

- 
"Przebudowa 

pzystank6w autobusovych przy drogach gminnych (dla dzieci szkotnych),
w wysokosci 30 000,00 zl,

-,Przebudowa drogi gminnej 185010N przepust crady" w wysokosci 35 OOO,OO zt,
-"Przebudowa drog transportu rolnego w Koszelewach od figury w kierunku p6l

(dokumentacja)" w wysokosci 4 000,00 zl.
630 Tury3tyLa
Zwi€ksza sie dochody majatkowe w wysoko6ci 56 389,00 zl - do wysokosci wpb/wn Srcdk6w
na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pn. ,Zagospodarowanie terenu gminnego
w Koszelewach" Srodki z budzetu UE w ranach programu Rozwoju Obszar6w Wiejskich
2007 -20t3.
Dzial 72O l|rfor&atyke
Dokonuje sie przeniesienia planu migdzy paragrafami wydatk6w w wysokosci 32 4OO,OO zl
dla projektu pn. ,Likwidacja barier wykluczenia cyfrowego na obszarze cminy Rybno" celem
pEeniesienia z zakupu uslug dostepu do sieci Intemet na oplaty z tytulu uslug
telekomunikacyjnychzgodnie ze zmian4 przepis6w wprowadzonych z dniem 1 stycznia 20ls
roku.
Dzlal 75O Admtnisttacja publtczns
W rozt:,ziale ,Rady gmin'zwieksza sia wydatki bisiqcew \rysokosci 7 000,00 zl
z przeznac?:Eniem na zakup uslug pozostalych i podr62e sluzbowe kqiowe.

W ro?Ad e 
"UrzFvdy 

gmin" dokonuje sie zrnian nastepujaco:
- zwieksza siq dochody bie2qce -wplw\y z r6inych optat w &ysokosci 4 7SO,OO zl,
- zwbkaza sie wydatki bieZqce w wysoko6ci 3IO7,97 zl z pr7lJzr'aczgnjeln na wplaty
na Paistwowy Fundusz Rehabilitacji os6b Niepelnosprawnych,
- dokonuje sie przeniesienia planu mi9dzy paragrafami $ydatk6w biezacych w wysokosci

18 000,00 zl celem przeniesienia z zakupu uslug dostepu do sieci Intemet oraz optaty
z tytulu zakupu uslug telekomunikacyjnych telefonii stacjonarnej na oplaty z tytulu
zakupuuslug telekomunikacyjnych zgodnie ze zrIriarrA przepis6w wprowadzonych dniem 1

stycznia 2015 roku,
- zmniejsza sie r,i,ydatki biezace w wysoko6ci 106 000,00 zl,

anniejsza sia wydatki majatkowe w wysoko6ci 10 000,00 zt - likwidacja zadania
inwestycyjnego pn. 

"Zakup spz€tu do obslugi biezacej dr6g - Urz4d cminy Rybno".
Dztal 801 Oeeiata t wychowarde
Dokonuje sie przeniesienia planu migdzy paragafami \rydatk6w bieiacych w poszczeg6lnych
rozdzialach w uysokosci 23 500,00 zl celem przeniesienia z zakupu uslug dostapu do sieci
Intemet omz oplaty z tytulu zakupu uslug telekomunikacyjnych telefonii stacjonarnej na
oplaty
z tytulu zakupu uslug telekomunikacyjnych zgodnie ze zmianq pr2epis6w wprowadzonych
z dniem 1 stycznia 2Ol5 roku.
Dokonuje siq zwiakszenia dochod6w ze 6rcdk6w PFRON i wydatk6w majatkowych
w wysokosci 64 051,97 dla zadania inwestycyjnego pn. 

"AUTOBUS - DROGA BEZ BARIER -



na potrzeby dowozenia os6b niepelnospmwnych z tercnu gminy Rybno na zajecia do OREW
i inne potrzeby'.
Z uwagi na zwiekszenie [ydatk6w majqtkowych dla w/w zadania inwestycyjnego ze 6rodk6w
PFRON zmniejsza sie $,ysokos6 rydatk6w maj4tkowych ze Srodk6w wtasnych w wysokosci
7 301,97 zl.
Dztrl 851 Ochrona zdrocrla
\N rozdzlale 

"Przeciwdzialanie alkoholizmowi, dokonuje sie przeniesienia miedzy paragafami
wydatk6w biezqcych w wysokosci 5 100,00 zl z przeznaczelriem na wynagr;dzenia
bezosobowe, szkolenia pracownik6w oraz oplaty z tytulu zakupu uslug
telekomunikacyj nych.
Dzlel 852 PoEoc spolecz|ra
Dokonuje sie przeniesienia planu miedzy paragafami wydatk6w biezqcych w wysokosci
6 06I,00 zl z przeznacreniem na dodatkowe wynagrodzenie roczne oraz z zakupu uslug
dostepu do sieci Internet i oplaty z tytulu zakupu uslug telekomunikacyjnych telefonii
stacjonamej
na oplaty z tytulu zakupu uslug telekomunikacyjnych.
Dzlal 926 Kulture fizyczna
W rozdziale 

"Obiekty sportowe' wprowadza sie zmiany nastepujaco:
Il 

^tieksza 
sie dochody majatkowe w wysokosci 33 333,00 zl doflnansowanie

z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznei oraz &ydatki majatkowe w wysokosci
108 666,00 zl z przEznacz€niem na zadanie inwestycyjne pn. ,Remont i przebudowa
stadionu sportowego w Rybnie, etap II",

2l zldieksza sie wydatki majatkowe w wysokosci 60 000,00 zl zadanie nwesLycyJne
pn. ,Przebudowa linii energetycznej SN na stadionie sportowym w Rybnie",

3) dokonuje sie przeniesienia planu miadzy paragrafami $]'datk6w bieZacych w
\i,ysoko6ci I 800,00 zl z zalupu uslug dostepu do sieci Internet oraz oplaty z tytulu
zakupu lslug telekomunikacyjnych telefonii stacjonarnej na oplav z tytulu zakupu
uslug telekomunikacyjnych.

'W rozdziale ,Pozostala dzialalnosi' zmniejsza sie vydatki majatkowe w \rysokosci 30 OOO,O0
zl
- likwidacja zadania inwestycyjnego pn. ,Place zabaw na terenie gminy Rybno".

Pzewodniczacy Rady otworzyl dyskusje na projekem uchwaly. Wobec bmku pytai zamknal
dyskusje. Po odczltaniu projektu uchwaly poddal go pod glosowanie.

Rrda Gtnlay w glosoeanlu Jawrryttr na ustawowy sklad Redy 15 Radnych w obecDodcl
14 Radrych, Jednoglosni€ glosaml:

- O - ,,pfzeclw"
- O - ,,wstrz!.mujqcych sle"
poqlela uchwale Nr III/18/15 w sprawte zmtar lp bualiecle cmlny Rybro aa 2O1S rol
Uchwala stanowi zalAcznik do protokotu.

Przewodniczacy Rady - Pan Andzej Komacki zwr6cil siq do Rady cr! Wr&,z zgod? na to,
aby wszystkie projekty uchwal dotycz4ce wyft)fJr,i^ zgody na sprzedai nieruchomosci w
drodze bezprzetargowej podejmowane byly w pierwszej kolejnosci.
Rada pozyqlwnie przychylila sie do propozycji przewodniczacego Rady.

4l wrarenla zeodv na strzcda, rderuchomo6cl I droalze bezDrzetergowel

Ppewodniczacy Rady otwozyl dyskusja na projektem uchwaly.
Glos w dyskusji zabrali:
AoftF - Par Mleczyslas t utyrAskl: ,,ojakiej nieruchomosci d.otyczy sprzeda2?"
It6jt- -G-mtny - Pen ToEasz WegrzJrnowskt: ,doryczy sprzedv2 mieszkaf w miejscowosci
Tuczki".
Radry - Pan Ptotr Rydel: ,,bede glosowal przeciw, poniew€:Z wiele tudzi, kt6rzy pracowali w
PGR oszczg&ali na wykup mieszkania. Sq tez inni, kt6rzy nie mysl4, zeby wykupii
mieszkania, tyko po prostu 2eby mieszkai. W jaki spos6b mamy post€powae w stosunku do
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I'rdzi,,kt6tzy biorq kredlt i splacaj4 te mieszkanie? Wczorai byla mowa, Ze cena tego
mieszkania wynosi od 40021 do 50021. Do tego dochodzi jeszcze nieruchomosi garazow;.
Napnwde jei€li jest to 8002I to deklaruje, iZ kupie to mieszkanie ijako fundator przekaze tej
rcdzinie. Wedlug mnie nie moZe by6 tak, Ze sprzedajemy je za 8OOzl, to jest rzecz dla mnie
nie powaZna. Jezeli m6wimy o sprzEdairy to musi byi to sprzedai sensow;a.,
W6Jt Gmtny - PaD Tomasz Wegrzlrlowskl: ,,cmina otrzymala szereg mieszkan od Agencji.
Pozbyla sia Ech miesztari bo ponosila duze koszty ich utrzymania. Aby uciec od tyih
koszt6w przekazala je Gminie. Uwzglednilem wszystkie koszty utrzymania tych mieszkari i
zdecydowalem sie na sprzedaz. Ci mieszkaicy do tej pory nie doko;afi wykupu. Rozumiem
problemy tych lokator6w, jednakiie nie chce nara:Zaa Gminy na dodatkowe wydatki. Do tych
mieszkaric6w- naleiry prawo pierwokupu. Na zebraniu wiejskim w Tuczkaih mieszkaicy
generalnie byli za sprzedaza tych mieszkafi.'
Wlcoptzewodnlczqcy Rady - Patt Darlusz Tara:,, chcialby wyja6ni6, ze z projektu uchwaly
zostal wykreslony zapis dotyczqcy wysokosci bonifikaty.'

Wiecej pytari nie wniesiono, wobec czego prewodniczacy Rady zamknal dyskusje. Nastcpnie
odczytal projekt uchwaly i poddal pod glosowanie.

Red€ G'lh_y w glosorsdu Jawnym trs ustewowy sklad Ra,ty lS Radrych w obecro6cl
14 Rrdrych, Jed[oglodnle glosa&l:
- 12 - ,,2^",
- I - ,,przeclw"
- 1 -,,w8trzymuJecychsle"
pod&lalchwale ltr IU/19/15 w sprawte wFerenie zgoaly tre 6pEede, nleruchomoscl w
drodze bezprzetergoceJ.
Uchwala stanowi zalacznik do Drotokolu.

Przewodniczacy Rady otworzyl dyskusja na projektem uchwaly. Wobec braku pltai zamknAl
dyskusje. Po odczltaniu projektu uchwaly poddat go pod glosowanie.

Ra{a gElnJ !r glosowardu jawnyto na ustawovy skled Rady lS Radrych w obecrbccl
14 Rednych, jednogloSnle glo3ami:
- t2 - ,,2a',
- I - ,,przeclw"
- 1 - ,,eBtrzymqj4cych sie'
podjeh uchwalt ltr IU/2OI 15 tr spr&n Ie EJrrareDle zgody Da sprzedai rleruchomo6cl e
drodze bezpEetatgowej.
Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

6l rrvraieni€ zqodv ne sptzedai Eleruchomoacl w d?odze bezDrzetareowej

Przewodniczacy Rady otworzyl dyskusje na projektem uchwaly. wobec bmku pytari z€mknql
dyskusje. Po odc4Ttaniu projektu uchwaly poddal go pod glosowanie.

!ld3 g4lly s glosoradu Jewny|! na ustarowy skhd Rady lS Radnych w obecro6ci
14 Radnych, JcdEogloinle glosemlt
- 12 - ,,"a',
- 1 - ,,pzecltrr"
- I - ,,w3trzyDrqjqcych ale'
pod&la uchwale ltr ru/21l15 w slr!,ewle wyraierle zgody Da spt'edoir deruchoEo6cl w
dto&e bezpzetargo*ej.
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

7l wvraienle zfodv na sprzedei nleruchomosci nr drodze bezDrzetatgoeei
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Pzewodniczacy Rady otworzyl dyskusjc na prcjektem uchwab/. Wobec braku p],tari zamknql
dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly poddal go pod glosowanie.

Rade Gmlny w glosowsElu JawryE tta ustawosy stlad Rady 15 Radrrycb w obecnoccl
14 Rednych, JedEoglo6lle glosahl:
- 12 - ,ta',
- I - ,,prreclw'
- l - ,,wstrrJrDqi4cych ste"
poqiela uchtrale Nr ltr/22/ 15 w st rawle wyraicrrie zgody na sprzedai rleruchomodcl tr
diodz€ bezpzetargowej.
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

8l pzekazaola czescl nrlenla komusahe{o sol€ctwu Debied

Wyjasnien w przedmiocie projektu uchwaly udzielil Radny pan piotr Kamiiiski.
Poinformowal, i€ do tej pory budynek kt6ry stanowil remiz€ strazack4, OSp chce przekazaa
na v.Ecz wsi, kt6r4 zarzadza6 bqdzie soltys i lada solecka.
NastQpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjq na projektem uchwaly.
Wobec braku pytai zamkn4l dyskusja. Po odczytaniu projektu uchwaly poddal go pod
glosowame.

Ra.la Gratroy v glosowaniu JawtryDr rra ustawovy sEad Rady 15 Radnych w obeclo6cl
14 RidDych, JedEoglodrde glosarol:

- O - ,,przeclw"
- O - ,,w.trzJrEuj4cych Ble"
podJela uchvale Nr III/23I 15 s sprerte prz€kazanla czer6ci rsie|rla Lomurlalnego
aolcctwu Deble)ii,
Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

9l zmlanv RcsulaBfuru utrzvnalia czv€to6cl i pofliqdlu na teretle c|rlnv Rvbto

Przewodniczacy Rady otworzyl dyskusjq na prcjektem uchwaly. Wobec braku pytafi zamknql
dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaalu jawDyr! na ustawowy skled Rady lS Radaych w obecno6cl
14 Radrycb, Jednoglosnic glosaml:
- 14 - ,,2a",
- O - ,,prreclw"
- O -,,w8tt JrDrli4cych 3le"
poqr€le uchwale Nr III/24/15 w tprawle zEtany Regulaafuru utrzyEaola czystogcl I
porzqdku ra tere!.le Cmlny Rybno.
Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

lol Drzvlecla sprareozatatda z rcallzacll pro€ra|llu usuwanla sgrob6ur r,atrlefalacvch
azbost z terepu G|IrhY RybEo

Przewodniczacy Rady otworzyl dyskusj€ na projektem uchwaly. Wobec braku pytan zamknal
dyskusje. Po odczytaniu prcjektu uchwaly poddal go pod glosowanie.

Rada Gmlny s glosowanlu JawnyE Da u6tawoEy stlad Rady IS Radnych w obccto6cl
14 Radaych, Jedroglo6nie glGemi:

- O - ,,prz€clw"
- O - ,,c3trrlrmuJqcych si9'
podJela uchwale Nr trI/2sl15 w spraFleJrrzyjecla sprawozd.nla z reallzacJl progratdu
uauwarir wJnob6s zowlerdacych azbest z teretu Cmlny RybEo.
Uchwala stanowi z€lacznik do protokolu.
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Przewod'ricz4cy Rady zwdcil sie do Rady o zglaszanie kandydat6w na pzedstawiciela
cminy do Zgromadzenia Ekologjczrrego ZwiAzku cmin,,Dzialdowszczvzna" -'
F9"y !"Jl Marian Cranica zgjosil kandydarurt Radnego pana piorra'R5dta.
RadnJ Pan Jan Fafirlski zglosil kandydaturg Radnego Fana Dariusza Targ.
Otydwaj kandydaci \ryrcziti zgodc na kandydowanie. Wiqcej radnych wyrazajqcych chgi
ubie€ania sie o funkcje przedstawiciela do Zgromadzenia etotoglcznego Zwia4k! cmin
,,Dziatdowszczyaw" /rie zgloszono.

\N zwiae,k\ z powzsqm Przewodniczacy Rady poddal pod glosowanie kandydatury:l) Radny Pan Piotr Rydel otrzl,mal nastapujacA liczbe gtos6w:
,,2a" 6, ,,przeclw" - 6, ,,wstzymujqcych sia" _ 2;

2) Radny Pan Dariusz Tara otrzymat nast€pujqc4 liczbe glos6w:
,,za' - 8, ,,ptzeciw" - 2, ,,wstzymujqcych sie" _ 4

W wyniku FlolgwSnia Rad cminy Wz aczyta dodatkowego przedstawicieta cminy do
Zgrotuadzenra Ekologicznego Zwiazku Gmin ,,Dzialdowszczyzta w osobie Radnego pana
D€riusza Tary.

Nastepnie Przewodniczacy Rady odczytal projekt uchwaly i poddal go pod glosowanie.

Redlt GDity w glosowanlu jawnym na ustawoqry sllad Rady lS Radnych w obecno6cl
14 Rednych, jedloglosnie gloss'nl:

-2 -,,przeclv"
- 8 - ,,estrrjrmuJqcych ste"
poqJeh uchwale ltr nI/26/15 w sprewle syznaczetrle dodatLo.wego przedstawicl€la
Grntny do Zgromadzerde Etologtcztego Zwiqzku Gnia,,Dzlaldoiezczyzaa".
Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

l2l orzedluieda czasu oborlqzvwa|lla dotvcbczesowvcb tervf za zblorowe
raol'atlzerdc w wode I zbloro*e odprowadzade 6clet6* na tcretrle CEinv Rvbno

Przewodniczacy Rady otworzyl dyskusje na projektem uchwaly. Wobec braLu pytari zamknql
dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly poddal go pod glosowanie.

9t| 9-t"_V w glosorarlu JawDyra na ustetrowy skled Rady 15 Radnych w obcclogct
14 Radtych, Jedaoglo6nl€ glosaml:

- 0 - ,pzecls"
- O - ,,wBtrzyEuJqcych sie,
podjeL uchwal€ Nt llv27Jl5 w sptl.wle ptzeilluirenia czasu obowlqzJrwenlo
dotychczasowych taryf za zblotowe raopattzenie s wodQ i zblotowe odprowadzanle
6clek6w na tereale cmtny Rybro.
Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

l3l poEolania do'8in€l koafuil Rrdv crollv Rvbao

Wyjasniefi w zatresie przedmiotowego projektu uchwaly udzietit Radny pan piotr Rydet,
wskazuj4c it celem powolania komisji jest wyjasnienie kwestii spornych z1gtia4anydn z
funr<cjonowaniem drogi wewnetrznej w rejonie wsi Rumian, przysi6tek Lesiak.
Wobec tego Przewodniczacy Rady poddal pod glosowanie Rady wniosek Radnego pana piotm
Rydla o powolanie komisji doraznej.
Rada cmln_y s glosowarrlu Jewnym na ustewowy sLlad Rady lS Radnych e obecnoicl
14 Rednych, Jed|toglo6nle glosaml:
- 12 - ,,.a',
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- O - ,,przeclw'
- 2 - ,,rstrryEujqcych ste"
prrjrJela wnio8eL o powolade tohisjt dorairej Redy cEhy Rybno

Przewodniczqcy Rady zwr6cil sie do Rady o zglaszanie kandydat6w do skladu dora_inej
komisji Rady Gminy Rybno.
Na kandydat6w do komisji dorainej zgloszono Radnych w osobach:

1) Pan Piotr Rydel
2) Pan Piotr Kamifiski
3) Pan Sylwester Kasprowicz

Kandydaci \r,yrazili zgoda na kandydowanie. Wiecej Radnych Wr*?;i4cydn chai zasiadania
w komisji doraznej Rady cminy Rybno nie zgloszono.

Dalej P-rzewodniczacy Rady poddal pod glosowanie Rady zgloszony sklad komisji dora.inej.
Rada Gmltrt tr glosowanlu jawDym !.a ustewowy sllad Rady lS Radtych w obecro6cl
14 Rrdrycb, Jedaoglo€nle glossrol:
- 12 - ,,ra",
- O - ,,przcctw'
- 2 - ,,wstEymqiqcych sl€'
przyJ€la proporowsrry sllad kom|sjt tloretrcJ Rady cmtny Ryboo .

Radny Pan Piotr Rydel wnioskodawca powolania komisji zaproponowal termin zakofczenia
pracy komisji dominej na 31.12.2016 roku.

Po odczj,taniu projektu uchwaly Przewodnicz4cy Rady poddal go pod glosowanre.

Reda Grthy w glosowardu JawEytr! |ra usta{rowy sklad Rady lS Radnych w obecaoicl
14 Radrych, Jedtroglo6nte glo3s'nt:
- 12 - ,,ra",
- O - ,,plzeclw'
- 2 - ,,wsttzyEr{iqcych sie'
po4tela uchsale Nr III/2al15 w sprswtc poeolante dorernej komtsJt RAdy c|ltrly
Rybno,
Uchwala stanowi zalqcmik do prorokol*.

Ad.ll.Wolne wnloski t zaplrtenta.
Gloa zabrdl:
Radny Pa|l Plotr Rydel podziekowal za szybkie dzialanie ze strony Rady na rzecz powolania
komisji domznej, kt6rej celem badzie wyjasnienie spomej drogi w Rumianie.,,Mam
dokument z prokuratury, w kt6rym wlasciciel :hMiru pan prusiiski zawiadami a o kradzieiv
2$riru, a do Urzedu w deklaracji podaje, ze w 2013 2014 roku nie wvdobvto ,^{,iru.
Do prokuratora wskazal, 2e z$nelo 10 tys. ton Zwiru o wartoScr 2OO bOOzl. prokuratura
umorzyla postepowanie, ale nie mo2€ to zostai rrrnorzorre pr%.z cmin9, bo i^rlir zostal
\rydobltJ, i go nie ma. Jako cmina ponieslismy straty z tego tytulu.
Wnioskuje o zatrzymanie koncesji do czasu wyja6nienia sprawy. Dlatego, Ze z
wczesniejsziych dokument6w wynika, Ze jeZeli nie badziemy postepowa6 w tej sprawie w ten
spos6b, to zostaniemy oskaizeni, 2e jestesmy zlodzieja':1i.
Prosze o przygotowanie na nastqpna sesjQ uchw€]J, w sprawie zatrzymania koncesji."
W6Jt Cmtny - Pa|t Tor||,lsz WegrzytotftLi: ,,czy moZe pan wskaza6 prokuratuEe, kto
wyr,)vozil ten ?iwir?'
Radly Pa|t Plotr Rydel : ,,tak'.
W6J: Gmlrq - PaE Tomasz W€grzyDowskt: ,,wobec tego proszg zto,rye do prokuratury
zawiadomienie wskazuj4c kto. Poda pan Swiadk6w, kt6rzy potwierdz|, Le ier, i^,lLr wry.ir)r\o.
Dop6ki Prokumtura ni,e zakonczy tego postgpowania, to nie ma za bardzo co robi6 w tej
spmwie."
Rad|ly PaD Plotr Rydel ,, prokurator i policja z Lidzbarka ptzeprowadzila dochodzenie.
Zostali pz€sluchani Swiadkowie. M6wimy w tej chwiti o tym, czy on bral czy 

^ie 
irwin) nie

ma- To jest obowi4zek tych organ6w, kt6re wydaly koncesjg. Nie mo2e Wa takk, ^. zrro.lJ|:r)
bedziemy przepro\rad2a6 nastapne dochodzenie. Dochodzenie bylo ju, p;owadzone teraz do



Pana nale2y okreslone dzialanie, a nie do ludzi, kt6rzy zostali przesluchani, tak jal< ja i inni
swiadkowie. Nie bedziemy skladaa ponownie tych samych oswiadczei. Zwiru nie ma.
wlasciciel tej kopalni zobowiazal sie, 2e jezeli bedzie wydobycie, to bedzie polviadamial.
Wlasciciel ten po prostu sklamal. To do Pana nale2y panie W6jcie, bo juz mz zostalismy
oskarzeni, 2e jestesmy zlodziejani.'
W6Jt Gmlny - Pa! Tomasz Wfgrzytowsli: ,,panie Radny, to proszeni powiedzie6, jatie
mam kroki praurre wykona6?"
Radny Pa|r Plotr Rydet ,,tylko m6v/ie, ie Pan jako wlasciciet i dajacy koncesje...,
W6Jt Gmtny - Par Tomasz Wegrzytrow3kl: ,,cmina nie daje koncesji...,
Rad|ly Pan Plotr Rydel: ,jest Pan w bledzie, bo cmina te2 daj€ koncesje."
W6Jt Gmfury - Pan Tome3z Wegrzyaowsti: ,,koncesje .r,..ydaje Stanosta".
Radly Pan Plotr Rydcl: ,jest wiele instj.'tucji, kt6re wydajq koncesjc, to nie jest tylko
Sta:rostwo. Zwirownia leiy na terenie cminy Rybno."
W6Jt Gminy - Pen ToDasz W€gra|now3kl: ,,tvlascicielem dziatki iest pan prusifiski.
Cmina nie jesl \ lascrcielem tej dzialki. pan prusinski zglosil, ze skradziono mu Zwir.
Koncesje \l,ydaje Starostwo. Czego Pan ode mnie oczekuje? Uwazarn, ie to co oo rcJ pory
Gmina zrobila, to wszystko, co moiemy na dzisiaj zrobii. prokuratura prow;dzi
dochodzenie, Starosta o wszystkim wie, bo zostal poinformowany. To c6Z ja mogg wreceJ
zfobie?"
RadBy Pa[ Plotr Rydel: ,,ta sprawa zostala przez prokurature umorzona, tn zlod?ieje
miedzy sob4 uzgodnili, 2e jest ,,0" na zasadzie, Ze jeden byl dluzny drugiemu. Za wydobycie
tego i^riru Gmina ma otrzyma6 pieniadze."
Przewodnlcrqcy Rady - Pan AudrzeJ Xorlacllt ,,zaciagne opinii radcy prawnego, co do
projektu uchwaly, o kt6ry Pan prosi. Z tego, co zrozumialem, to Starosta wydaje koncesje.
To w tym przypadku cmina musialaby wystapii,2€ zostala okradziona ze Srodk6w za
wydobycie Zwiru. Wedlug mnie cmina powinna wyst4pi6 do Starcs8 o zatrzymanie koncesji,
bo nie otrzJ'rnala pienigdzy za Wdobycie ii,]J.u."
Wegrrytowskt W6Jt ctaltry - Pan Tomasz: ,,ci ludzie zglosili, ze ten Zwir ktos ukradl. Oni
sie nie pzyznaja, 2e ten itwir zostal wydobyty. Cdyby sie przyzrali, to wtedy wiadomo od
kogo wzia6 za wydobycie. W tej chwili, gdyby prokuratum znalazla spmwca, a tak sa nie do

Radly - Pan Derluaz Karbotrski:,,to nie jest ,,kto6", tylko osoby z imienia i nazwiska i te
osoby sie znajq. Zostalo \rydobyte l0 ton iwiru i my jako cmina za te 10 ton musimy
wyegzekwowa6 te pieniadze. Wascicielem jest pan prllsiirski i pan prusifiski odpowiada za
wydobycie. Nas nie powinno interesowa6, kto wydobyl. Odpowiedzialno6d ponosi pan
Prusifiski i od nie powinni6my egzekwowad te pieniadze."
W6Jt Gmfury - Pan Tomesz Wggrzynowsll : ,,czy Sledztwo sie juit zakonczylo?"
Radny - Pan Darlu3z KarbocEkl ,,wedlug mojej informacji jest juZ zakoirczone.,
W6Jt GEtry - Par Tomasz Wegrzyrbwskl: ,,to teraz wiem, co robi6.,
RadDy Pan Plotr Rydel: ,,musimy Pana Prusiriskiego rozliczy6 z tego co wykopal."
Radny Powlatu Drialdotmllego - Pe|' Bogdan Ropa'As&l: ,,od kiedy trwa ten proceder?"
Radny Pan Piotr Rydel ,,to trwa od kilku lat. Jest stos dokument6w w tej sprawie. Byl
kilka lat wczesniej przypadek, ie Pan Prusiiski zglosil na policji, ze on wf/wozil piasek do
Rumiana, al€ nie w'],.wozil."
W6Jt Gmtny - Pan Tomasz W?gtzjrnowsll :,jezeli jest umorzenie prokumtorskie, to wiem
co robii. Sprawdzp to i przedstawie Pairstwu, ja} to bedzie wygladalo."
Radry -Pan Plotr Kalrlisli,, mialem wczoraj okazje poJe^dde ftocha po cminie i chcialem
pokazad kolegom, jak wyglada sprawa z te nieszczesnq drogq. Efekt byl taki, ze ta droga jest

^leprzejezdrra. 
Jezeli ta droga jest publiczna, to czy nie rol4 gminy jest zawiadomienie o tym

organ6w 6cigania."
W6Jt GEtDy - Pan Tomaaz Wegrrynowskl :,,Panie piotrze przed chwila zostala powolana
komisja dorazna, kt6ra ma zaj46 siq ta spraw4.,
Soltys w6l Ryt|to - Pen HeDryk ql#ldewski: ,,cz,f w dalszj,,m ciagu trwa modemizacja
oswietlenia w Gminie Rybno? Jedno osiedlejest oswietlone a inne nie.,
W6j! Gmfly - Pan Tomesz Wegrzyroeskt: ,jest to problem troche bardziej zloZony,
uzyskiwanie pozwolefi trochq trwa.
SekretaE Gminy - Par.i Jolanta .reDdrycks \ryjasnila pzebieg modemizacji oswiedenia na
terenie Gminy."
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Radry - Par Darlusz Karbowskl: ,,Panie W6jcie, czy wykonl'wane sa ptany bqdz projekty
dotyczace chodnika na ulicy Zajeziomej? J€st to jedna z najstarszych ulic i bardzo
niebezpieczna. Tamtady bardzo duzo uczeszcza dzieci do szkoly."
W6Jt Gmtny - Pan ToEasz Wegrzytosskl:,, nie ma zadnych plan6w takich prac."
Radny - Pan Darluaz Kaibowski: ,,czyli ll].a'Jry czeka6, a2 stanie sic jaties nieszczescie,
dopiero pomy6limy o poprawie bezpieczeistwa?"
W6Jt Gmtay - Pan Tomasz Vl€grzytroeskl:,,tam jest zblt waski teren i nie ma gdzie po
prcstu tego chodnika wybudowaa. Jeitdt ma Pan jakis pomysl, aby ludzie umozliwili
wykupienie gruntu, to ja chetnie na to p6jda. Na bezpieczeistw.ie dzieci, bardzo mj zaleity,
tam gdzie to moiliwe, tarn bvlo robione "
Radry - Pa! Darlusz llerbowaki: ,,prosba, aby zabezpieczyC pieni4dze na wykup ziemi
(lak). Mieszkaficy bedq wnioskowad aby mie6 chodnik.'
W6Jt Gatny - Pan Tomaaz W€grrjrnowsLi: ,,proszq o stoso*'ny wniosek z opisem s}tuacji.
JeZeli zachgci Pan tych ludzi do sprzedazl', to bardzo dobrze."
Soltya wal Naguazewo-Groszkl- Pan Mlecryslaw Lui:!ri3kt: ,, w miejscowo6ci Naguszewo
byly ulanieniane lampy, co nie zmienia faktu, Ze rada solecka przez wlele lat skladala
wnioski o dokoflczenie oswietlenia w kierunku Nowej Wsi."
Raday - Pen Plotr Xahiiskl: ,,czy audyt sie juZ zakonczyl? Jakie sa tego {yniki?"
W6Jt GEtny - Pa! ToBaar WegrzynossLlt ,, zakoiczyl sie, myste ze bedzie odrabna sesja

Radty - Pan Darluaz Karbonrskft,,dziekuje za zaproszenie na sesje pana Szymona
Standarskiego, kt6ry pzedstawil nam mozliwosci promowania naszej cminy. Do tej pory
nasza miejscowosd byla slabo a raczej w og6le promowana."
P.zewodnlcz4cy Rady - Pan AndrreJ NorDackl poinformowal Radq o pismie Radnego pana
Sylwestra Kasprcwicza dotycz4cego zwolryania sesji w soboty w godzinach popoludniouych
z uwagi na chei udzialu wiekszego grona mieszkanc6w. ,,W miare mozliwosci zwolamyjedna
lub dwie sesje monitorujqce ilos6 uczestnik6w. W tej sprawie s4 tei odmienne zdania ze
strony Radnych."
l[lcazkoniec wsi Rybno-Paa Roma. Jaroszee3ll : ,,chcialbym odnie66 sie do funduszu
soleckiego. Jako mieszkaniec Rybna czuj sip troche pokrzj.wdzony. Po drugie panie Radny z
Tuczek, niech Pan nie przejmuje sie Rybnem. Jeteli Rybno bedzie mialo pieniedz€ to je
wykorzysta. Proszq nie sugerowa6, Ze tu sia nic nie dzieje. My sobie damy mds. pan dopiero
kadencia rozpocql, a nas soltys jest bardzo aktywny."
Radtry - Par Waldetlara Reszk4 ,, nikomu nie zar^lrca'j', Le kto6 jest dobrym lub zlran
gospodarzem. Dostawaliscie caly czas niejako z urzedu, Rybno na tym skorzystalo. Dlatego
upominarn sie o swoje. Niech Pan powie, co Tuczki obzymaly, a co dostalo Rybno. Byl Pan
w Tuczkach? Widzial Pan boisko? cdzie te dzieci maja sie bawi6?'
W6Jt GlrtEy - Patr ToDasz WegrzFows&l poinfomowal o procedurach sprzedaiy szkob w
Truszczynach i samochodu marki Nissan. Ogloszony zostal przetarg na zakup autobusu.'

Wi€cej pytari nie wniesiono.

Ad. 12,Zalnknlecle obrad.

Q godz.77:Oo prowadzacy obrady Pzewodniczqcy Rady Pan Andrzej Komacki
Wcv.rpal]'ia porz4dku obrad - zamkn4l obrady III sesji zlryczajnej Rady cminy

Na tym protok6l zakoiczono.

PrototolowrL ,/
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